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Abstract (en)
The invention relates to an assembly for a door consisting of a frame and panelling, the frame consisting of side parts (1,2) and rail pieces (3, 4,
5, 6) which can be interconnected, while inserting the panelling (7, 8), by means of premanufactured connecting elements (25), it being possible
for different vertical positions of the rail pieces to be selected. Such an assembly enables the handyman to make a door in a cost-saving manner
according to his own ideas. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Bausatz für eine aus Rahmen und Füllung bestehende Tür, wobei der Rahmen aus Seitenteilen (1, 2) und Friesstücken
(3, 4, 5, 6) besteht, die unter Einfügung der Füllung (7, 8) über vorgefertigte Verbindungselemente (25) in unterschiedlich wählbarer Höhenlage der
Friesstücke miteinander verbindbar sind. Ein solcher Bausatz ermöglicht dem Heimwerker auf kostensparende Weise die Herstellung einer Tür nach
eigenen Vorstellungen.
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